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Abstract (en)
Covering plate (1) for memorial stones comprises an outward-facing vertical surface with an inscription (2), and an inward-facing recess (7) with a
horizontal base (7a) for a light or other mourning object. The recess is formed by an insert, especially in the form of a shell or a hollow body, which
is held with a frame (6) in an opening (5) in the covering plate. Preferred Features: The insert is closed by a sliding window (8) or by a door provided
with a window and a lock.

Abstract (de)
Es wird eine Kolumbarienabdeckplatte (1) beschrieben, die auf ihrer nach außen gerichteten Seite mit individuellen Inschriften (2) versehen ist und
eine Öffnung (5) aufweist, die zur Bildung einer nach innen gerichteten Nische (7) oder auch zur Aufnahme von drehbaren Hohlkörpern dient, die
dazu ausgenutzt werden können, Trauergegenstände oder auch Licht individuell dem oder den Verstorbenen zuordnen zu können, deren Urnen in
einer von der Abdeckplatte verschlossenen Vertiefung einer Gedenkwand angeordnet sind. <IMAGE>
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